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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de schriftelijke vragen die uw fractie gesteld heeft. 
 
Vraag 1: 
Heeft u over het afschaffen van deze parkeerhangers overleg gehad met de betreffende scholen, 
denk hierbij aan vertegenwoordigers van de ouderraden? 
 
Antwoord 1: 
Ja. Wij hebben overleg gehad met alle 11 directies van de basisscholen die gebruik maken van de 
hangers. Ouderraden en MR’s zijn door de schooldirecties zelf geïnformeerd. Ook heeft de 
gemeente op verzoek van de schooldirectie een toelichting gegeven in een bijeenkomst van de 
ouderraad/MR van BS St Oda.  
 
 
Vraag 2: 
Zijn de schooldirecties bij dit besluit betrokken geweest? 
 
Antwoord 2: 
Zie antwoord 1. Er is overigens geen sprake van een formeel besluit. De werkwijze met 
parkeerhangers betreft een praktische afspraak tussen handhaving en een aantal basisscholen. 
Door de komst van de scanauto kunnen de papieren hangers niet meer worden gebruikt.  
 
 
Vraag 3: 
Indien er wel overleg geweest is, is dan ook met deze ouders en directies gekeken naar een andere 
oplossing? 
 
Antwoord 3: 
Met de betreffende schooldirecties is gesproken over de mogelijke gevolgen van het afschaffen van 
de parkeerhangers op de verkeersveiligheid. Niet zozeer het afschaffen van de parkeerhangers, 
maar andere aspecten spelen hierbij een rol. Bij diverse basisscholen zijn er vraagstukken en 
knelpunten rondom verkeersveiligheid. Daarom zijn we bezig met het opstellen van een aanpak 
veilige schoolomgevingen. Dit traject moet inzicht geven in welke maatregelen (infrastructuur, 
gedrag, handhaving) bij welke school wenselijk zijn en leidt tot een uitvoeringsprogramma. Zie 
hiervoor ook de beantwoording van de vragen van de PvdA-fractie van 11 juni 2024. 
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Vraag 4: 
Is het mogelijk bij betreffende scholen zogenaamde “Kis and ride” stroken in te richten? 
 
Antwoord 4: 
Bij een aantal basisscholen ligt al een “Kiss and Ride” strook. In het kader van de aanpak veilige 
schoolomgevingen wordt onderzocht welke maatregelen bij welke school passend en wenselijk zijn. 
Een kiss and ride kan een maatregel zijn, maar er zijn ook andere maatregelen mogelijk. Dit wordt 
per school onderzocht. 
 
 
Vraag 5: 
Is in dit besluit rekening gehouden met ouders die hun kinderen niet anders dan met de auto kunnen 
brengen en halen? 
 
Antwoord 5: 
Ouders kunnen hun kinderen zonder hangertjesregeling nog steeds met de auto brengen en halen 
en daarbij gebruik maken van de beschikbare parkeerplaatsen in de buurt van de school. 
 
 
Hoogachtend, 
 
Burgemeester en Wethouders van Maastricht, 
 
De Secretaris,                      De Burgemeester, 
 
 
 
 
 
 
 
G.J.C. Kusters W.A.G. Hillenaar 
 
 


